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- Bytom jest w sercu tego przedsięwzięcia i w pewnym sensie wszyscy

spoglądamy na to miasto. Komisarz Elisa Ferreira miała do wyboru wiele

miast w Unii Europejskiej, ale - w momencie uruchamiania Fundusz

Sprawiedliwej Transformacji - przyjechała właśnie do Bytomia. Pamiętam,

jak jechaliśmy tramwajem, którym solidnie trzęsło, uśmiechała się ze

zrozumieniem, że tu rzeczywiście jest sporo do zrobienia - stwierdził Jerzy

Buzek, otwierając debatę o wyzwaniach związanych z zieloną transformacją w

śląskich miastach.

 

Zapraszamy do obejrzenia debaty prowadzonej przez red. Marcina Zasadę z

serwisu Ślazag.pl.
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